



STYRELSEMÖTE 2017-11-13

Plats: Klacken, Tavelsjö

Tid: 19.00

Närvarande: Mattias Börnerberg, Markus Nyström, Henrik Tjärnström och Maria Muribi

1. Mötet öppnas

2. Val av mötesfunktionärer

- a. Ordförande: Mattias Börnerberg
- b. Sekreterare: Maria Muribi
- c. Justerare: Markus Nyström, Henrik Tjärnström

3. Föregående protokoll

Det fanns några frågetecken kvar på föregående protokoll, då dessa klarats ut lades föregående protokoll till handlingarna.

4. Sektionerna, avrapportering

- a. Träningscenter
 - TAIK TC har sedan förra mötet lämnat in en offert på ljudanläggning som styrelsen sagt OK till. Bygdegårdsföreningen bidrar med 5000 kr till anläggningen men det är TAIKs utrustning som vi kan ta med om vi flyttar verksamheten.
 - Henrik får i uppdrag att kolla med Bygdegårdsföreningen (Samuel Gottneresson) hur avtalet mellan föreningen och TAIK ser ut.
- b. Skidor
 - Information om skidmöte den 26/11 och det faktum att det behövs tränare har gått ut på facebook (anslagstavlan och skidspåret) och lappar ska sättas upp på Matboa och skolan.
 - Markus har kallat spårgruppen till möte.
 - Ny sladd är beställd.
- c. Fotboll
 - Tränar- och ledarmöte inom HTF är flyttat från den 19/11 till den 26/11. Maria deltar.
 - Ny förälder har anmält intresse att bli tränare.
- d. Friidrott
 - Inget att rapportera
- e. Cykel
 - Styrelsen har fått en förfrågan om att anlägga en MTB/pumptrackbana. Bedömningen är att det kommer att krävas ganska mycket ideella krafter och ca 5000 kronor. Styrelsen är positiv till att tomten bakom klubbstugan används för ändamålet. Vi vill dock ha in mer info och en skiss på hur det är tänkt och en kostnadsuppskattning.
- f. Skridskor
 - Traktorn är levererad.
 - Driftgruppen ska ha ett uppstartsmöte



_ Mattias är på gång att faktuera sponsorer inför vintern.

- Mössor för försäljning är beställda. Mattias visade hur de kommer att se ut. Kostnaden vid försäljning blir 150 kr.

- Maria samlar en grupp ungdomar som vill jobba med skridskouthyrning i vinter. Uppgiften är att vara vid Sundlingska mellan 10-12 på lördagar och söndagar. Lönen blir 200 kr per pass. Start när isbanan är åkbar, de ska vara beredda från lucia.

5. Aktuella aktiviteter och ärenden

- a. Att-göra-listan som är en bilaga till detta protokoll uppdateras

6. Ekonomi

- a. Status – Styrelsen diskuterar vad vi vill ska rapporteras under denna punkt. Det finns i dagsläget inget speciellt att rapportera avseende ekonomin.
b. Bidrag – Markus har sökt bidrag i enlighet med beslut på möte den 23/10.

7. Övriga frågor

- a. Ulla Blomkvist vill jobba vidare med frågan kring idrottshallen. Styrelsen lämnar OK till detta under förutsättning att inga kostnader för TAIK kommer att uppstå.
b. Styrelsen säger OK till en förfrågan att hyra delar av TAIKs maskinpark.

8. Nästa styrelsemöte

- a. Nästa styrelsemöte är den 11 december.

Protokollet skrivet av:

.....
Maria Muribi

Justerat av:

.....
Markus Nyström

.....
Henrik Tjärnström

Bilaga: "Att-göra-lista" från styrelsemötet ligger som ett separat undertecknat dokument



BILAGA: "ATT-GÖRA-LISTA" FRÅN STYRELSEMÖTE 2017-11-13

Plats: Klacken, Tavelsjö

Tid: 19.00

Sektion	Ämne	Att göra/status	Tidplan	Ansvarig
TAIK Driftbolag	Möte med POCOM	Allmänt runt ekonomiska flöden	November	Mattias
Cykel	MTB-bana	Kolla upp intresset – lite mer info	November	Henrik
TC	Avbokningar	Pass ställs in när Bygdegården är uthyrd – hur ser avtalet ut?	November	Henrik
Alla	Budget 2018	Sektionerna skall meddela vilka intäkter och utgifter man räknar med under 2018	November	Alla
Alla	Inventarielista	Markus vill ha uppgifter på nya traktorn	November	Markus/Mattias
Alla	TAIK-fest	Februari – datum måste bestämmas + ansvarig för festkommittén skall utses	November	Mattias
Alla	Minnesfonder	Utskick för att nominera lämpliga kandidater som presenteras på TAIK-festen	Oklart	Mattias
Skidor	Belysning	Markus skall låna en belysning från Rödåsel för påseende om det är rätt modell för TAIK	November	Markus
Skidor	Sladdmaskin	En lämplig sladd skall köpas in enl. tidigare beslut i styrelsen	Oktober – klart!	Markus
Skidor	Träning	Ett möte om vi skall ha organiserad träning kommande säsong 2017/2018 – förslag 26 nov	Oktober	Markus
Fotboll	Utbildning	Behovet av tränarutbildning skall undersökas bland ledarna – klart och meddelas inom kort	November	Maria
Alla	Media	Vi skall ha ett separat styrelsemöte om hur vi profilerar oss, i vilka medier etc – tas på nästa styrelsemöte den 13 nov	November	Mattias



Friidrott	Ekonomi	PaySon skall ändras till TAIK:s konto	November	Henrik
Styrelsen	Minigolfen	En byggare skall kostnadsberäkna en renovering av minigolfen. Markus söker bidrag å 150.000:- för akuta åtgärder inför säsongen 2018	November	Markus/Henrik
Nolia	Alla	Tackmail för hjälpen runt Noliastäd och Halvmarathon	Oktober	November
Isbanan	Driftbidrag	Bidrag skall sökas till drift och bussturer. Mattias skickar bidragsansökan från föregående säsong till Markus	Oktober	Markus /Mattias
Alla	Medlemsavgifter	Ett blad med information skall gå ut till sektionens ansvariga m.fl. angående hur medlemsavgiften betalas, vad som ingår i ett medlemskap etc,	November	Maria
Fotboll	HTF-samarbete	Möte om HTF-samarbete, milersättning, bussresor etc.	Januari	Maria/Mattias

Akt-göra-listan är uppdaterad av:

.....
Mattias Börnerberg

Justerat av:

.....
Markus Nyström

.....
Henrik Tjärnström